
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 10. februar 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 177
Vil ministeren redegøre for, hvorfor størstedelen af alle henvendelser med tilbud til lods
ejere med et boringsnært beskyttelsesområde med indsatsbehov er sket i 2022, når 
det blev aftalt i 2019, at kommunerne skulle pålægges at gennemgå alle boringsnære 
beskyttelsesområder inden udgangen af 2022?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mette Abildgaard (KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mette.Abildgaard@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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